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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date 10/15/68

RICHARD HEFFNER, Mc Calls Magazine, 230 
Park Avenue, advised that on June 4, 1958, he was 
supposed to go to Los Angeles, Cclifornia, accompanied 
by his assistant named EDEE DJORNSON to interview 
Senator KENNEDY for his magazine. He did not go to. 
Califirnid because the Senator was extremely busy and 
also his son was graduated from school on June 5, 1968. 
He has no idea concerning any conspiracy concerning the 
assassination of Senator KENNEDY nor does he have any 
background concerning SUHAN B. SIRHAN.

HEFFNER stated that EDEE DJORNSON did not
go to (CLifornia and thus would know nothing of the assassina-toon.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date November 22, 1968

MIs^ ALICE HOCH, 1006 Brayton. Park Place, 
advised that oa^the night of June 4-5, 1968, she had been 
a registered guesKjn a second floor hotel room at the 
Ambassador Hooel, LosAngeles, Hifornia, that she had • 
no pertinent personal knowledge or information regarding the 
June 5, 1968, shooting of>f ormer Senator ROBERT F. KENNEDY, 
at the hotel. „ .

Mrs. HOCH staged chat -sae-had registered ^t trite ' 
above hocel as a member of a group of individuals being 
part of a Greyhound tour. She stated the only other 
^dividual there- from Utica, N.Y0, was Miss BETTY bESIG, who 
resddes at 1607 Whitesboro St., Utica, N.Y a, and during the 
evening; and night of J^e 4, 1968, they sat together in the 
lobby of the Ambassador Hotel.

J She s^d that they had observed Iteerally 
shcusands °c people m the hotel lobby on the above occasion 
and had returned to their respective rooms possibly around 
midnight. ■

' « She clntenu1i that on the folXownig mmHg she
was joneed by Miss BESIG and they both went donwnsairs t:o 
breakfast and it was at this the they learned of the shooting 
of former Senator KENNEDY. .

. Mrs. HOCH stated she recalled that after she ’ ■
retired, she did hear a noi.se which could have buna shot ' 
or shots but at the time had dismissed it as thnknig it 
was probably backfire from a car. She blllevli that likely 
these were the shots that: w^1 toed in the shooting.

She s^t^ she has observed newspaper .
photographs or the individual who has been, charged with the 
shooting of Senator KENNEDY? and cannot say whether or not she
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^ever saw this individual in the lobby of the Ambassador 
Hotel on the night of June 4, 1968.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATINN

FD-302-(Rev. 4-15-64)

, 11/14/68
Date -------------- ----------

1
KENNETH HUMPHREYS, Executive Director, Caaifornaa 

Veterinary Medical Association, 3630 Park Boulevard, 
e California, advisedns folOows:Oakland,

guest at 
and left

On June 3 and 4, 1968, he was a registered 
the Ambassador Hotel, Los Angers, Calxforwa, 
for Palm Springs, Callfornla» on ^65, 1968. 
AM, June 5, 196 8 , he was in the bllr0Ooo.0f AxAt 12:15 AM, June 5, 1968, was — 

the Ambassador Hotel known as the Embassy Ro°m.
time of the confusion and otaaoments by unknown jndSaof S!tcsomeone had been shot he was ^tempting 

to make his way toward JESSIE UNRUH a-C^Hiformis 
politician. but because of the crush of people, was 
Pnable breach him. HUMPHREYS then returned to his
room in the HoOel.

HUMPHREYS stated that he has never known 
SIRHAN SIRHAN and cannot state that he saw this 
individual around the Hotel on the nxght of Ju™* 4» '

He said he has no information concerning the . murder of Senator KENNEDY and no information ^^ercmg 
a possible conspiracy.

11/14/6 8 . OaaUnd, Califoroil
On--------------- ■—: at — ------------------ 7

„ SF 62-5481 .File # ------ ------------

, SA W. HUGH NOOT:bfr_____________ _Dato dictated 11/14/68----------------
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Thur dOremT0iVlOn iinSrontents are-not no bedsstributed outside your age^y.



FD-302 (Rev. 1-25-60) Federal bureau of investiga

October 15, 1968

Mr. FRANCIS «, 3712 Juniata, stated he ^.regis- 
tered into the Ambassador Hotel on June 5, 1960, and received 
information from the local.press and radio that the late ^na.ror 
ROBERT F. KENNEDY had been shot at the hotel. Mr. UMER said 
he has never known any person named SI^RHAN, did do-. see this 
person around the hotel ar. any time and possessed no infoma 
tion concerning a possible conspiracy.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATIONFD-302 (Rev. 1-25-60)

1 /ate October 15, 1968

Mr. FRANCIS IMMER, 3712 Juniata, stated he was regis­
tered into the Ambassador Hotel on June 5, 1968, and received 
informatoon from the local press and radio that the late Senator 
ROBERT F. KENNEDY had been shot at the hotel. Mr. IWER sai-d 
he has never known any person named SIRIAN, did no see ths 

possessed no informa-persons around thetooe^at any time and 
toon concerning a possible conspiracy.

\
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date 9/25/68

EDMOND G. JEAOFREAU, Vice President, Special^ Food 
Sales Company, 725 Focils Street, was interviewed at his offcce 
and he advised as folOees;

During the early part of June, 1968, JEAOFREAU 
made a business trip to the West Coast on behalf of his 
company. The trip was arranged by Travel Conssutants, a ____  
travel agency located at 338 Istirnatoonal Trade Brit, 2 Canal 
Street, New Orleans, and he was accompanied on the trip by 
IEWIS A. PAILET, also an executive of Speeda!# Food Sates 
Company.

JEAOFREAU contSueed that his plane landod in Los 
Angeles on the erening of June 4, 1968, and he estimates that 
he and his companion arrVeed at the Ambbssador Hotel, Los 
Aretes, at about 9:00 p.m. that date. JEAOFREAU recalls that 
he and PAIIET registered at tie hotel at the same tme as 
a prominent osycCiiarlSt whosi name JEAmEAU does not recall, 
who was ichidulid to be a guest speaker at a medical convention 
at the Ambassador Hotel the folOewSng day.

JEAOFREAU said that he and PAIIET went up t° t^ir 
rooms, staying there only about 15 minutes, or long enough 
to depooit their luggage and freshen up. At sbout 9:15 p.m., 
they bo-th left the hotel and went to s number of night spots 
on the "Strip" in Los Angeles, since it was t^ir first; visit; 
to the city.

JEAOFREAU said that he did not return to tie hotel 
until after Aerator ROBERT F. KEOOEDY had aiin shot. He 
stated that he first learned of the shooting foom a cab 
driver with whom he was ridnng.

JEAOFREAU costtuued that since he had only spent 
about 15 minutes at the hotel. prior to «ie assault on 
Senator KENNEDYS he could furnish absolutely no information 
regarding the mater. JEAOFREAU sate ^ih? later sot press . 
photographs of SIMM B. SIMM, tart SIMM did not sppesr
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familiar to him and as far as he knows, 
SIRHAN. JEANFREAU knows nothing about a 
in the shooting of Senator KENNEDY.

he has never seen 
conspiracy involved
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FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Daiie October 10, 1968

Mr. ROBERT W. JOHNSON, KCRA TV8 310 10th Street, 
Sacramento, California, advised the foUowingo

He did not go to Los Angeles, Californil, until 
the mounting of June 5, 1968O He did not know SUHAN BISIARA 
SUHAN and has no knowledge of a conspiracy to kill Senator 
ROBERT F. KENNEDY.'

On 10/3/68 a Sacramento, Californil Fie # SC 62-76___________________

by SA NORMAN P. LE CLAIR/sy Date dictated 10/7/68___________
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date----- October 29, -968

1 IRA KAPE'NSTEINb 6810 Greyswood Road, Bethesda.
Maryland^ employed by the Personnel Department, U. S. Post ' 

■ Jff<Je ?e?a5tm?ntj’ WsShDSton, D. C., was intervleeed and 
he furnsshed the follewing information:

p KAPENSTEIN was on the staff of LARRY O'BRIEN, 
eokttg’nforhth6 e1?1^. of s®nator_ROBERT KENNEDY and as a 
ses^i't fth^ emp^yme^ he was registered at the Ambassador 
Hotel,, Los Angeles, California, on June 4, 1968.

Due?o, the Very large crowd involved, While he 
was present a the Ambassador Edel, KAPENSTEIN, during the 
evening and night of June 4, 1968, remained in his room at 
he Am:blSn’ldO^ and watched telerisoon programs covering the 

speech that day of ROBERT KENNEDY and eventm foloowin/the 
speech!* ,

u i kapeNSteIN as a result of his presence at the
ho°ted leaned nothing which would have a bearing on the 
lsslsslnltlonof Senator ROBERT KENNEDY. He was in possession 
lnoTiOsiRHAmmltl?T™ possible conspiracy, did not
Know SIRHAN B. SIRHAN and had no recollecton of seeing him 
around the ablre hotel on the night of June 4, 1968.

On—A0/17/68 at Bethesda, Maryland-_____ Fie# ba 44-684

by------SAAALJi.JVMLD14ESA Date dictated -0/23/'68

FBI. II is the properly of the FBI and Is llon(id to your ^ency
This dlcumihl Plains neither b8comm8edlalions nor condusfoss of the
il and is contents ore nom be distributed outside your agency.



. wm (Rev. 4-13-04)

1.

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date_ 10/28^8_____________

ALICE KARALUS, 115-88 229th Street, Cambbia 
Heights, Queens, New York, was contacted and advised her 
sister, ANN LOCKSHISS, and two-girl freends of hers, • 
FRANCES SIMONITIS and RUTH CROWLEY, all fake their vacation 
at the same tbne together each year. This year they went 
to Los Angeles, Cclifirnil, where they were registered 
guests at the Ambassador Hofei. She stated that they ■ 
obtanned two adjoining rooms and that ANN LOCKSHISS and 
herself were roommates and FRANCES SIMONITIS and Miss RUTH 
CROWLEY were roommates. She stated that on the evening 
of Junie 4, 1968, all of them went to the theater and saw 
the pl.ay Cammeot. She stated that they all returned to , 
their hotel at approximately 12:10 A.M., on June 5, 1968, 
and they went directly to their hotel rooms. When they 
^ere in their hotel room, the television set was turned 
on by one of the girls and at approximately 12:15 A.M;, 
on Junie 5, 1968, a news bulletin was fashed over the. 
televison screen stating that Senator-ROBERT F. KENNEDY 
had been shof. . ’ ' '

She stated that she could not furnish any 
information concerning this bblter. ’ ■ • .
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 10/^11/6(88________

RICHARD D. KIRCH, 2430 Kenwood Manor, Apartment 1-, 
Sioux Falls, South Dakota, advised as follows: ■

i He is employed as a traveling salesman for the 
Bulova Watch Company and recalls that he arrived in Los Angeles, 
California, from Las Vegas, Nevada, on Sunday, June 2, 1968, 
and checked into the Ambaasador Hotel on that same date. .

He checked out of the Ambaasador and left Los Angeles 
at 2:-0 PM on June 5, 1968, aft:er concluding his business in 
Los Angeles.

’ He did not oitmess the lssassinltron of United States 
Senator ROBERT KENNEDY, has never seen subject SIRHAN, nor does 
he know of anyone who did see SIRHAN in or around t:he Ambassador 
Hotel in Los Angeles during the night of June 4, 1968.

He indicated he has no information Whatever in this 
case and could furnish no information of value t:o this investi­
gation.

On 1O,4A8 at Sioux FaHs, South Dakota File # _MB-.56.-60_____________

by SA REEL ADAM BKTO/ebb-------- .----------------------------- Date dictated . 1.0/9/68_____________

This document contains neither recommendaiinns nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contenss are not to be distribueed outside your agency. ’ ‘ ’
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1
Date 10/17/68

New 
his

York,' XS SSWJ^feBUfalo, 
days Wge£os0XeTethI^

days Su L, Angeles^ California as paroofspytour through various cities in Southwestern nnl-°S0 
Sj es; He stated that while IS “mW cie^n United 
his wife were paid a u y; he andbut actum/hpa"^^? a^tAS0? Hc^Xd 

Stathe thCfnhty of th** above-”entioyosd hotel. H6 
that he and his wife were first aware that

SSteOiSadtrJjn^ ROBERT F; KENNEDY had been 
dssadSimaied was when another’ -f-uai uelderly lady, -^h naaetellguedt ft??’ W’,® 
on their door ah app^SddJ'rbd rV, ScSd 

. the assassination tookplaap 0 m:^ A.M. on 'e date
Sat xsoorwiN^^^^^^

x^cc^ioo. and he tolo 
SACMKfUrthir advised that be was net aware STaTO 
roclll JXtSJSdSdd;0^ Senator KENNEDY*.'non' di^L 
di^al.l eved KENNEDY’S s^sn^n^dd^n!snd“o S™ b. smTS1 pe^t al tlie

: KLACZYK f^rtdSrdienteUbt^dSeO Photographs of S0RHAN;' 
informKtiM 0^111 eO UU'’e possessed no additions! 
KENNEDY. ng to t'he assassinator of Senator

KLACZYK advised that the above-mentioned 
tS^htokSo’-rthwetern United States .88^6(1 
thrown tte-'Greyhound Tsu™,- Chicago, IllioS.

On D°W_dt------ Buffalo, New York ^e # Buffalo l75.g0

SAs -PETER J. SOEIA and ‘ ’
bo —JA0’Jy_ SWDER^ n ,,Q

: “----------------------—Date dictaeed 10/16/68
This document contains nether recommendations nor conclusions of thp prt n ;n tk i 1
your agency; it and its contorts are not to be distribuUodoZ^^^ 't is the Proper0y of the FBI and is loaned to
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date—201768- 1 -

Mrs. VMW KLACZYK (CLARA T.), 330 Willet 
, Street, Buffalo, New York, advised that during early

• June, 1968, she and her husband, VINCENT KXACZYK, 
spent approximately three days in Los Angeles, 
California as part of a 22-day tour through various 
citees in Southwestern united States. She stated 
that while in that city they were paid guests at the 
Ambassador Hotel, but actually bad rooms at the ’ 
"Motel Annex,” located in tree vicinity of the 'above- 

■ mentioned hotel. She said that she and her husband • 
were-frsst aware that Senator KENNEDY had been 
assassinaeed was when another guest of this hotel, 
an elderly, lady, whose name she did not recall, knocked 
on their door at approximately 1:0)0 A.M. on the-date

■ the assassination took place. This lady announced 
that Senator KENNEDY had been assaulted, but her 
husband thought that this person was intoxceated and 
told her to go away. Mrs. KLACZYK further advised 
that she was not aware of any conspiracy to assassinate

■ Senator KENNEDY, and did not recall ever seeing • 
Senator KENNEDY’S suspected assassinator, SjGHAN B. 
SIRHAN in person at any tme. She said she has seen 
published photographs of S2RHANL Mrs. KLACZYK further 
started that she possessed no additional ^infoI’mltion 
'pertlining' to the assassinatoon of Senator KENNEDY.

Mrs. KLACZYK advised that the above­
mentioned travel to Southwestern United States was 
arranged through the "Greyhound Tours” in Chicago, 

• Illinois.
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.FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 10/4/68______________

Mr. GERALD KNITTLE, residence address 7556 - 34th Ave.
N. E.s Seaatle, Waahington, advised that he is a representative 
of the Bulova Watch Company and was in the Los Angeles area 
for conferences; and meetings in the first part of June, 1968. .

Mr. KNITTLE advised -that he had been at a conference 
early in the evening of June 4, 1968, in Beverly Hills, and 
had returned back /to the hotel in the late evening of that 
same night. He said'that he had been registered at the 
Ambassador Hotel, and this was the hotel that he retuneed to.

Mr. KNITTLE said that he was with other representaiives 
of the Bulova Watch Company that night in the Ambassador Hotel ' 
and he was not in the room where Senator KENNEDY was speaking 
and he did not personally see any thing at all on that evening.

Mr. KNITTLE said that he gained all the information 
he had that evening from the news media, and he pointed out 
that the best of his knowledge he has never seen SI RIAN and 
he has no knowledge concerning any possible conspiracy.

On____ 9/2968__ at Seattle-,—Washingtoni Fi|e# SE 89-652

by_ SA VERNON P. COYNE/vao '_______________ Dae dictated 9/30/68
This documnnf contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the properly of the FBI and Is loaned to yotr agency;
it and its conlenss are not to be distributed oussdde your agency.



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

- ■ - Date 10/4/68

Mr. JAMES H. KNOWLES, resddence address 1717 - 150-th SE, 
Bellevue, WaaSington, a representative of the Benedicial Life 
Insurance Company, with offices at 330 - 2nd Avenue West, in 
Seettle, Waahington, was inteweewed at iis pla.ce of business.

Mr. KNOWLES advised that he had been in Los Angeles, 
on a business trip for his company and had checked i^o the 
Ambassador Hotel in Los Angeles, Caaifornia, on June 3,1.968, 
and had checked out on June 6, 1968.

Mr. KNOWLES advised that he. had been in the 
Ambassador Hotel on the night of June 4, and was in his 
hotel rroom when he first heard of the assassination over the ' 
T.V.

Mr. KNOWLES advised that he did not hear or see 
anything personally and all his knowledge was gained through 
the news media. '

Mr. KNOWLES advised that to the best of his knowledge 
he has never seen SIRHAN and he has no knowledge of any 
informatonn concerning a possible conspiracy.

, 196 ■ '
On 9^/27/68......at, .Seeatle. Washington File# se 89"62. '

SA VERNON P. COYNE . .by___ SA_jAMES_P._MALOY ■ VPC/vao__________Dae dictated 9/30/68

Ths documennt contains neither recomminddotions nor conclusioss of the FB1. It is -he property of the F8I and is loaned to your agency;
it and its contents are not to be distributed onside your agency. ,



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Bank of 
advised

- Date October 4, 1968______

AUSTIN L.'KNUTSON,'Vice President, First National 
MinneappOis, home address 1717 Morgan Avenue South, 
that he was’a guest at the Ambassador Hotel, Los

Angeles, California, on June 4, 1968. Mr. KNUTSON stated 
that during the night of June 4-5, 1968, he more or less 
wandered around the hotel visiting the rooms of the varoous ■ 
candidates. He stated that he definitely recaieed the room 
where Senator KENNEDY was shot. Mr. KNUTSON stated that he 
was in Los Angeles on banking business and had been up since 
early morning and as a result at about 10:30 pm., or 11:00 
p.m. he went to his room and went to bed. He stated that he 
.was asleep when he heard someone crying in the hall'outsdde^ 
Mr. KNUTSON stated that he did not get up and did not really 
think t;oo much about it unnil he bear’d another person crying 
and 'shouting that someone had been shot. Mr. KNUTSON stated 
that he got out of bed and turned on the television and at 
that time heard the news that Senator KENNEDY' had been shot. 
Mr. KNUTSON stated that he watched televisoon and never did 
leave his room unnil the next morning. ■ -

‘ Mr. KNUTSON stated that he had seen several, 
photographs of SI THAN B. SIRHAN and has seen him on televisoon 
on several occasions. Mr. KNUTSON stated that to the best of 
his knowledge he did not see SIIHIAN B. SIPHAN around the ' ' 
Ambassador Hotel nor did he see SIIHiAN B. SIIHiAN with anybody. 
He stated! that the first tme he’saw SIIHIAN B. SIRHAN was on 
televisoon after the KENNEDY shooting. . .
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On 9/24/68 at Minneaaoois, Minnesota Fie# MP 56-62.;

by SA CARL S. LBSTOR:1kp Dae dcto^d 9/30/68.

This document conlaiss neither recommeddaHons nor conclusonss of the FBI. It is the property of the FB| and s loandd to your agency;
It and is contents are not to be distributed outtsido your agenyy. ,



' FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION . ■

' ' . ‘ ' Date October 41, 1968

Mr. Edward Kosner, Writer, General Editor. Newsweek, 
444 Madison Ave., New Yoxk, N, Y.. stated he was with the 
Senator Robert Kennedy campaign -Ln Oregon and for a few 

days in California. He arrived in Los Angles on apponxinaitely 
May 29 or 30, 1968 and was registered at the Ambassador 
Hotel for two days. He left. Los Angeles on May 31 or June 1, 
1968 and returned to New York, N. Y. He was in New York, 
N. Y. on June 4, 1968 when Cunator Kennedy was shhasslilstei, 
consquetly he knows nothing of the shooting or Sirban 
S.1rbm. 1 . - .
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On1C/4/68 ^New York, New York F„e#NY 44-1640:

by SA Francis L. Cashin/fc Date dieted 10/4/68 > -
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Date 10/2/68

1

DELORES KNAPEK, -5 Natrona Street, was intevviewed 
and advised that she and two companions, HENRIETTA 
STERLITZ and EVELYN PLANAVSKY, booked a tour through 
Sprowles TWA Travel Agency, 521 Seventh .Street; New 
Kensington, Pa., and arrived in Los Angeles on June 2, 
1968. While t:itrt, they stayed at the Ambassador Hotel. 
When she learned that Senator ROBERT KENNEDY was also 
staying at that hotel and that a victory rally was 
planned, she and her companions remained in the corridor 
leading from the Embassy Room to the lobby from 
approximaaely 6:00 p.m., until 12:15 a.m., tht foioownng 
morning. She stated that the hotel was packed with 
people- and during that perotd! of tine she did not . 
see anyone acting in a suspicious manner. She did 
not see or overhear the comments of the teenagers 
which her two companions had heard.

At approximately 12:15 a.m., she heard severe 
shots and went into the Embassy Room. There she heard. 
an unknown individual say that KENNEDY.had been shot 
and ,then she saw another man with blood .on, his head. 
She -then returned Ito the corridor and satw the Los Angeles 
Police taking SIRHAN from, the hotel. She. had not seen 
this individual in the hotel prior-to that !Umt. After 
SIRBAN had been taken from the hotel, she returned to 
her room. .
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On 9/24/68 at Natrona, Pa.File # Pittsburgh 44-^581----- :

SA WILLAAI LOGAN CURTIS/cml D di ted 9/-0/68
by ----------------------------------- --- ----------------------------------------------—--------- -
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

n . 9/25/68
Date _____________

1

Mr. WAYNE LA CHAPELLE, 18105 38th Avenue East, 
Tacoma, Washington, advised he traveled to Los Angeles in 
the company of his wife and HAROLD) MANSFIELD) of Tacoma, and 
all arrived in Los Angeles on the afternoon of June 6, 1968. 
They checked into the Ambassador Hotel about the middle of 
that aftennoon, which was several days after the assassination 
of Senator KENNEDY. Mr. LA CHAPELLE stated he had no infor­
mation concerning CIMAN SILHANT, and could furnish no i_nfor- 
mation that might be pertnnent to this mater.

_ 9/20/68 _ Tacoma, Waahington u SE 89-62
On-------------------------- at---------------------------------------------------File #__________________
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. SA ELGIN E. OLROGG/dks ..9/'20/68
by----------------------------------------------------------------------------------------Date dictated------------------------
This docuiment contains neither recommendatooss nor conclusions of t;he FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency;; it and its contenss are not to be distributed outside your agency..
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date ___ 9/25/68___________

1

Mrs. WAYNE LA CHAPELLE, 18105 38th Avenue East, 
Tacoma, Waahhngton, advised she traveled to Los Angeles in 
the company of her husband and HAROLD MANSFIELD of Tacoma, and 
all arrvved in Los Angeles on the aftennoon of June 6, 1968. 
They checked into the Ambassador Hotel about the middle of 
that afternoon, which was several days aft;er the assassinatoon 
of Senator KENNEDY. Mrs. LA CHAPELLE stated she had no infor­
mation concerning SIRHAN SIJHAN and could furnish no infor­
mation that might be pertinent to this mater.

On 9/20/68 at Tacoma, Waahington File # SE 89-62
- 201 -

by SA ELGIN E. ornowata.Date dictated 9/20/68

This document contanns neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contenss are not t;o be distributed outside your agency'.



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION.

Date
9/27/6-8

IRWIN (ERNIE) LEFF, Attorney, Darwin, Rosenthal 
and. Leff, Suite 311, 68 Post Street, who resides at 178 
27th Avenue, furnsshed the folOownng information:

LEFF was in Los Angeles on business on June, 4, 
and 5, 1968. He stayed at a mooel, name not recalled, 
near the Federal Building in Los Angeles, but was not ' 
registered at the Ambassador Hotel and did not stray at 
that hotel. ■

He was at the Ambassador Hotel on the evening • 
of June 4, 1968, with IRVING and ANNE BERKOVITZ of Beeeely 
Hiis, California. ANNE BERKOVITZ was eer’y active in the 
campaign of the late Senator ROBERT F. KENNEDY, and was__ _ 
working for his campaign headquarters in Southern Ccllfortia. 
To the best of his rlcolllctOon, LEFF was in the Ambassador 
Hotel foom about 6:00 p.m. until close to 10:30 p.m. on the 
evening of June 4, 1968. He returned to his motel upon 
leaving the Ambassador Hotel and stayed there the remainder 
of the night. He di.d not learn that Senator KENNEDY had 
been shot unnil the morning of June 5, 1968 while lSsltntng 
to the mews in his motel room.

LEFF has no idea as to how it came about that 
his name is shown as a registered guest at the Ambassador 
Hotel on June 4, 1968, particularly in the name of ERNIE 
LEFF, inasmuch as he is known as ERNIE only to his' close 
frennds.

'LEFF is not acquainted with SIRHAN B. SIRHAN and 
does not recaH anyone at the Ambassador Hotel answering 
his descrip^on. He has no r^son to ^lieve that any 
conspiracy was involved m the assassination of Senator 
KENNEDY.
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On 9/24/68 , at San Francisco, CclifortL■aFL1e # 62-5481

by SA ROBERT B. HERRINGTON/sag Date dictated___9/25/68__________-

This document contanns neither recommendatoons nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and ls loaned to
your agency; it and its contenss are not to be distributed outside your agency..
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FEDERAL BUREAU OFf INVESTIGATION

Date September 25, 1968

' ; ; IOREN WARD) LICKEI? 7551 Steinway Road, Lincoln,,
Nebraska,.advised that hd was at a Balova Skies Meeting at. ■ 
:the^Ambassador Hotel in .Los Angles on the'night of Jane 4 - 
5, 1968, and occupied'a room also-at that hotel. He-left 
the'meeting in the,/auditorium about 11:40 pm, on June 4, 1968, to go to Ms room and after sleeping' the night, learned of the.

. shooting that-had occurred eaalier ■ that morning. He knows’ '
■ nothing of the. event and has no recollection of-seeing S3RHAN 
B. .SIRHAN in or around, the hotel. 1 ;

203 ■

On 9/23/68 at_ Li.ycoln^.Nebra.ska_______ File # ... Omaha 62-2900_______

by SA HAIMim J: OGRWj__________ .___________Date dictated____ . 9/24/68_____

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency. '
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 10/26/68

ANN LOCKSHISS who resides at 115-858 229th Street, 
Camhbia Heights, Queens, New York, was contacted at her 
place of employment the Dime Savings B^k located^ 9 
DeKalb Street, Brooklyn, New York, and fumsshea the 
foioownng info.rmatoon:

She advised that she had taken a vacation with 
her sister, ALICE KARALUS, and two of her girl frionds, 
FRANCES SIMONITIS and RUTH CROWLEY, and they all went 
to Los Angeies, California. They regiseered as guests 
at the Ambassador Hotel and on June 4, 1968, they Hl . 
went to see the pl.ay Cammlot. They returned to the 
hotel at approximately 12:10 A.M., on June 5, 1968; and 
proceeded to their hotel room. They Hl went direculy 
po their hotel room and turned on the teUvisoon set. 
At approximately 12:15 A.M. or 12:20 A.M., on J^®.5,. 
1968, a news bu1lltio was flashed over the teievisio0 
screen statOng that Senator ROBERT F. KENNEDY had been 
shot. She stated that she was having a very good vacation 
up to this tmme and as soon as this news was fashed ■ 
over the tmvisoon set, it upset her very much, . She 
stated'■.that she coul-d not furnish any inforratOon. 'as to 
why anyone wouid shoot Senator ROBERT KENNEDY.-

She could.not furnish any additoona1 iofOorratOon 
in connectoon with this mater. ’

-------------------------- -------- —704--------'—’ ■ :
10/25/68 Brooklyn, New York . ■ NY 44-lS4°

OO_________________Gt_;___________________ :------------------------------—File#---------------i------------------------- :----------------- :—

SA PAUL M. CONRAD/mrn1 10/25/68 ,
by____________________________________ _ _______ __________________ Date di dated--------------------- :--------------------------

This document contains neither recommonaohons oor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI aod Is loosed to your ^ency, 
it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date
11/7/68

1

M's: MABEL LONG, 460 East Breckenridge, Ferndale, 
Michigan, stated she and her sister were on a Greyhound 
tour foom Chicago and spent four days in Los Angeles.

_ Mrs. LONG stated she and her sister were guests 
in the Ambassador- Hotel i.n Los Angeles, California. On 
June 4, 1968, she and her sister went to their room early 
in the evening, watched televisoon a short time and went to 
bed. She stated they were sleeping at the time of the 
shooting. She said neither she nor her sister knew that 
the shooting Md taken place unil the next morning.
Mrs. LONG said she was in possession of no information 
concerning a possible conspiracy and she does not know 
SIJHIAN B. SIRHAN.

On 11/4/76)8 a Detroit, Michigan Fie # Deeroit 56-151
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by SA ROBERT M SMITH/lmo__________________ Date dictated iW68_____________

This document contains neither recommendaiinns nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loamed to 
your agency;; it and it;s contents are not to be distributed outside your agency..
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date - -10/30/68-

M’s. EDITH LUCAS, 215 East Walnut, was 
interviewed at her residence. At this txrne she stated 
she was on a tour during June of 1968. On June 3, 1968, 
the tour checked into the Ambassador Hotel, Los Angeles, 
Caaifornia.

M’s. LUCAS stated during the early erening of 
June 4. 1968, she went to her room where she remained until 
the morning of June 5, 1968. She stated she heard numerous 
emergency rehicee sirens during the wly mUrn^S o* f
June 5, 1968, however, she did not know Senator ROBERT F. 
Kennedy had been shot unnil later in the morning.

M’s. LUCAS stated she obswved .photographs; of 
SRHAN B. SIRHAN, after learnnng of the incid^t involvW 
Senator KENNEDY and she stated she had not s^n^h18. .. 
individual in the hotel or at any other time. She st^ed 
she had no information relative to any conspiiDcy 
surrounding tte death of Senator KENNEDY
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10/28/68 . Hinsdale, IlUnos me # LA 561-®
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, SA DAVID R. STRUCK:bab 
by------ --- , Date dictated
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date__ October 15, 1968

1

Mr. PATRICK J. LUCEY, 963 Farwell Drive, .
Madison, Wis., advised he is a close personal friend of 
the KENNEDY family and had checked in at the Ambassador 
Hotel in Los Angeles just after midnight on the a.m. of 
June 5, 1968, to participate in the victory rally for 
Senator ROBERT F. KENNEDY. Shooriy after checking in, he 
learned of the assassinatoon of Senator KENNEDY and noted 
confusion througout the hotel.

Mr. LUCEY said he had no information concerning 
a possible conspiracy in this matter, did not know SIRHAN B. 
SIRHA-Ny' and had not seen him about the hotel. .
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On--------10/14/68 at-------- Madison, Wis.________ Fite #_____MT 157-^48________

by--------SA ELDON J.—MUELLER----- /dtew----------------Date dictated---- 1-0/15/68---------------
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency;; it and its contenss are not to bi-distribuied outside your agency;.
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1

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION *

_ “10/25/68
Date_____________

• Mr. WILLiAM T. MADDEN, 16 East 33rd Street, 
New York, New York, telehhone number 421-5X421, residence 
155 Henry Street, Brooklyn. New York, stated that he and 
his wife arrived in Los Angeles, California on June 6, 
1968, on their.way to Hawwai. While in Los Angeles, they 
stayed at the Ambassador Hotel. [n view of the fact that
they arrived after the assassination of -Senator KENNEDY, 
they know nothing of it or of SIRHAN CIFHAN.
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' - (tele.phonically) ’ .
10/25/658 New York, New York NY 44-1&40

On------------------ A-------at_________ „_________________________ File#.

L SA FRANCIS L. CASHIN/np ' • . 10/25/68’ -
‘ by-------- ------------------ ;-------------------------------------------------------------- Dae dicrated____________ ^__._.-

Thi. document contain* neither recomimenaaHons nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is looned to your agency;
it and is contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

„ 10/9/68
Date______

1

Mrs. ALLEYNE MADDOX', 2023 Clays Hill Road, 
advised that she and two comIani°nn, Mrs. PHYLLIS HARVEY 
of 2192 Harrodsburg Road, Lexington, Kentucky, and 
Mrs. VICTORIA AYERS of 111 Goodrich Avenue, Lexington, 
Kentucky, had joined a Greyhound Bus Tour Which departed 
foom Chicago, Illinois, on May 26, 1968. ‘ About twenty 
persons were on the tour, however, only the above three 
i.ndivfduass were room Lexington, Kentucky, She advised • 
the three left the tour about June 14, 1968, at St. Louis, 
Missouri. .

She advised the three ladies shared a room in 
one of the detached buildfngs on the rear grounds of the 
Ambassador Hoel, Los Angeles, California,, on June 4 and 5, 
1968.

She stated all three had been in the lobby of 
the Ambassador Hotel the night of June 4, 1968, just 
watching the crowd. However,- they retired at about 11:3:0 PM 

. and all three went to their room together. She stated while 
in the lobby they did not see Senator ROBERT F. KENNEDY 
or any of his party.

She advised the three ladies had no knowledge 
whatsoever concerning the assassinator of Senter ROBERT Fo 
KENNEDY until they turned on their televisoon in their 
room the foiocwnng morning of June 5, 1968, and that all 
three were greatly shocked upon learning the news of his 
assassin, tion.

She advised that none of the three ladies had 
any knowledge of any conspiracy and had never before heard 
of SIRHAN B. SRHAN. '

She advised that Mrs. -VICTORS. AYERS is not 
presently at her residence in Lexington, Kentucky, as she 
has gone to Florida where she will spend the w-inter. She
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On 10/3/68 at Lexington, Ky.____________ fiM LS 89-78_________________

by______ SA °a JAMES uvLj^W^S________________ Date dictated 10/3/63—.-------------

This document contains neither iecomlmnnaations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and Is loon°d to your agency:
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2

advised Jha Mrs AYERS had been residing with a -daughter 
at 245 Charles Court, Stellite Beach, Florida. She
stated however that the most recent address she has for 
Mrs. VICTORIA AYERS is that she is now residing in an 
apartment at 1395 A1A Boulevard, Apartment 3, Syenite 
Beach, Florida. .

„ . „ .She stated she knew of her own knowledge that .
Mrs. VICTORIA AYERS had no knowledge whatsoever concerning 
any conspiracy regarding the assassinatoon of Senator 
ROBERT F. Kennedy and that also Mrs. AYERS had never 
heard of and did not know SIRHAN B. SIRHAN except'what . 
she had lieard through the news subsequent to the 
assassinatoon of Sector KENNEDY.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

- ^ ■ . • Dste S.ep tt?maer..25,.1968

■ Mr. HAROLD MANSFIELD, 8606 - 24th Avenue, East, ' ’
Tacoma, Washington,. advised that he in the company of another 
Tacoma couple, Mr. and Mrs.’WAYNE LA CHAPELLE, arrived in ■ 
Los Angeles on June 6, 1968; and checked into the Ambassador 
Hotel- on that aftenooon, which was after the assassination of 
Senator KENNEDY. Mr. MANSFIELD stated he has no information 
to furnish concerming SIRJAAN SUHALN or the cicuumstances of 
this mater. .
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date September 2.5, ..1968

\ - Mr. HAROLD MANSFIELD, 8606 - 24th Avenue, East, '
Tacoma. Waashngton, advised that he in the company^another 
Tacomaxcouple, Mr. and Mrs.‘WAYNES’EA CHAPELLE, arrived in 
Los Angeles on June 6, 1968, and checked into the Ambassador 
Hotel on^that afternoon, which was after the assination of
Senator KENNEDY. Mr. MANS FIELD stated 
to furnish concerning SIREAN SIMIAN or 
this maater.*, .

he has no information 
the ciccmijsjaances of

On—9/20/68----- at--------Tacoma, Washington. . File#__SE-J8962L

by_____ SA^EIGIND._^LROGGdIa5__________________Dae dictated___ 9/20/88------------------
This documintr contains neither recommndaations nor conclusioss of the FBI. It is the property of the FBI and Is loaned to your agency;
it and its contents are not to be distributed outside your dgency. '
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date September 25, 1968

Mrs. HAROLD MANSFIELD, 8606 - 24th Avenue East, 
Tacoma, Waashngton, advised that she, her husband., and another 
Tacoma couple by the name Mr. and Mrs. LA CHAPELLE travelled 
to Los Angers by air on June 6, 1968, arriving at the 
Ambassador Hotel in the middle of the afeenpoon on that 
date. By that time the assassination of Senator ROBERT 
KENNEDY had taken place and she could furnish no infor­
mation plrtinlnt to this maater. '

On 9/23/68 at Tacoma, Waashngton File# SE 89-62

by SA ELGIN E. OI-ROGB Aim Dae daied 9/23,68

This document contains neither recommndSotions nor conclusloss of the FBI. It is the properly, of the FBI and Is loaned to your agency;
it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

■ 1 September 27, 1968

A. R. MARSH, American Eagle Life Insurance Company,
11 Commerce Street, Newark, New Jersey, advised that ho 
checked into the Ambassador Hotel in Los Angeles, California 
in the late afternoon of’June 5, 1968 and left the hotel on 
Junie 7, 1968. He stated that since he was. not at the hotel 
at the time Senator, ROBERT F. KENNEDY was shot, he has no.

• information at Hl concerning title incident*.
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On 9/23/68 at Newark, New Jersey Fie# Newark 44-872

by-^JA HOHARDLH^.RCE^^^ Date diClated_924A8____________
. This document contains neither recommendatioss nor conclusions of the 'FBI.’ It is the property of the FBI ^U is lo^ed to your agency:
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 10/15/68

HAROLD MATHEWSON, Photographer, New York 
Daily News, 220 East 42nd Street, advised that he did 
not arrive in Los Angeles, until the afternoon of 
June 5, 1968, which was several hour’s after Senator 
KENNEDY was assassinated. He has no knowledge as to 
any conspiracy concerning the assassinatoon of Senator 
KENNEDY .nor any background concerning SIRHAN B. SIIHiAN.
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10/11/68 New York, New York
On_________ ________ at_______________________________NY 44-161(0

. SA VDIOENT P. DO-EEIT/pir
by----------------------------------------------------------------------- Date dictated 10/14/68

Ths document contains neither recomnemaations nor conclusioss of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your agency*;
it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date-----10./15/50

PAUL, MATHIES teeephoeitally contacted the New
York office or the Federal Bureau of investigation (fBI) 
from Cape Kennedy, Florida, where he is. covering the Auoijc 
Flight for the pari.sMiatoh magazine with whom he is 
connected. An earlier inquiry on same date had been made 
at paris-MtoL, New York City address. 22 East 67th strut, 
at which emu MATHIES was determined to be in-Florida in 
above, conneetion.

MATHIES advised that he had fGlowed Senator
RuBERT F. KENNEDY during his campaign and had been w^h 
him in INs Angeles, Cdifornia; however, was not present 
in Tos Angeles at the time of KENNEDY'S assassination^ 
He stated be had been called back be New York a couple of 
days previous to the shooting, due to internal political 
probemis in France. He was unable to furbish any inI■o:mlation 
of pertneence tinsernig' the assasoinaiOoD^ or SipHAN B. 
SUTHAR.

on 10/14/68 at New York, New, York File# 44-11654(0

by SA JOHN BRADSHAW, Jr-/jtgDae dictated 10/15/(8 
This Sltu.mem contains eliihlr recomm■lenaalions nor cintlusions of the FBI. It is the properly of the FBI and Is loaned to your agency;
it and its contents are not to be distributed outside your agen-'y,
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

. D^e 10/4/68

' JOHN A. MC ALWAER^ 172 Nassau Street, 
Princeton, New Jersey, on September 25, 1968, advised 
he reached Los Angeles, difornia on May 29, 1968, and 
departed about 7:30 a.m. June 4, 1968, flying to 
Chicago, Illinois to honor a commitment» .

During his stay at Los Angeles, he resided ■ 
at the. Ambassador* MC ALISHER was a member of the 
'Speeches Bureau which made speeches on behalf of Senator 
KENNEDY available' to groups deglrn&g to listen* .

Wile at Los Angeles? MC ALISTER, who is a 
lecturer in Public and .international Affair’s, Princeton 
.UUverslty, Princeton, New Jersey,- said he was unaware 
of any hostility directed toward Senator KENNEDY and 
heard of no threats being voiced*

After observing a photograph of * 
SIMIAN B. SlWNr, MC ALISTER said he could not recall 
ever seeing anybody reseibling this person at 
Los Angeles or the vicinity of the Ambassador*

' 9/25/68 Princeton, N27-- ' Newark 44-872
On at File #_______ :-----------------------
‘ SA JOHN WAITER SADE/mbm ' 10/1/68

by  Date dictated____________________ I________

. Ahis document contains neither recommendatioss, nor conclusions of the FBI. It is the: property of the FBI and is loaned to your agency: •
it and its contenis are not to be distribufed outside your agency. . . • " -



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

9/30/68
Date ------------------------------------------

MIKE MC CALEB advised that he is employed by the 
Arthur Anderson Company, 1700 Bank of the Southwest, 910 
Travis Street. He said that he had booked flight reservatOoss 
from Houston t:o Los Angeles through the Travel House of 
Houston, 6910 Fannin Street on June 2,.1968.

MC CALEB said that he checked into the Ambassador 
Hotel, Los Angeles, California upon his arrival in. . 
Los Angeles and that he had checked out of that hotel, the 
day before Senator ROBERT F. KENNEDY was shot at the Ambassador 
Hotel. He said he checked into the Ceavaier Hotel on 
Wilshire Boulevard, Los Angeles, Ccaifornia. MC CALEB advised 
that he was rot in the Ambassador Hotel when Senator KENNEDY 
was shot and that he knows absolutely nothing about the 
muter, except what he has read in the newspapers.

MC CALEB said that ROY C. ELIFF of the Falcon 
Seaboard Drillnii Company, 3701 Allen Parkway, fouston, Texas, 
along with his family booked flgght rsesrvatOoes to Los 
Angeles on the same flgght as himseef. He said the 
ELIFF family checked into the Ambassador Hotel_in Los Angeles 
and that they too checked out the day before the shooting of 
Senator KENNEDY and checked into the Cavvaier Hotel. MC CALEB 
said that ELIFF took his wife and 3 sons on the trip to Los 
Angeles from Houston. He stated further that ELIFF is presenniy 
out of the country. ,

_ ' 217

9/27/68 . Houston, Texas H° 175-12
On-------------------------- at---------------------------------------------------------File # —La 5 6—1-5-6-----------------

. SA F. WILLAM WHATLEY, JR.:sm . 9/27/68
by______________ _ —-----------------------------------------------------------Date dictated------------------------------------
This document cootaOns neither recommendations nor clnclusiooe of the FBI. Itis the property of the FBI and is loaned to
your ageoct,; it and its contenss are not to be distributed outside your ageMy.
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’ . • FEDERAL bureau of investigation

■ • - Date 9/24/68 "

• Mr. ROY MC GANN, 2251 East Lincoln Drive, Phoenix,
Arizona, advised that he is a sal.es representatvee for Balova 
Witch Company and.that during the period June 4, 5 and 6, ■
1968, he attended a Bulova sales seminar held at the Ambassador 
hotel, Los Angeles, California. • '

Mr. MC GANN advised that he was in the Embassy '
Room of the Ambassador Hotel during the evening of June 4-5, 
1968, and heal'd Senator ROBERT F. KENNEDY’S speech, observed 
him disappear behind the podium but was not aware. that Senator 
KENNEDY had been shot until .the incident was passed .by state­
ments made by other people in attnndance at the Embassy Room 
shortly after midnight on June 5, 1968.

Mr. MC GANN stated that upon hearing these staeements 
regarding Senator KENNEDY’S being shot, many of the young 
females in the extremely crowded Embassy Room commenced 
crying and it became an extremely chaotic scene.

Mr.- MC GANN advised he did not know SIR KAN B* SRHAN 
nor did he recall seeing him about the hotel on the night 
of June 4, 1968* Furthermore, he has no information con^rw- 
ing a possible conspiracy in the assassinatoon of Senator 
KENNEDY. , ‘ •

• ■ 218 , ■ ,
9/24/68 Phoenix, Arizona Fite # _pX_125-19___________On -at - lA 56-156

SA HENRY F. AlSTON & ___ ■ ____
V, SA COLIN M. DUNNIGAN CWgle__________Date dictated__ 9/24/68_________

This document contains neither rtcommtndatrnns nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its cmtenss are not to be distribueed outside your agency. ’
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 9/24/68

\ Mr. ROY MC GANN, 2251 East Lincoln Drive, Phoenix,
Arizona. advised that he its a sales representatiee for Balova 
Watch Company and that during the period June 4, 5 and 6, 
1968, he Upended a Bulova sales seminar held at the Ambassador 
HoOel, Los Xhgeles., California. '

Mr.\c GANN advised that he was in the Embassy 
Room of the Amtiassador Hotel during the evening of Jnne 4-5, 
1968, and heard Senator ROBERT F. KENNEDY'S speech, observed 
him disappear behind the podium but was not aware that Senator 
KENNEDY had been shot until the incident was passed by state­
ments made by other people in ateendance at the Embassy Room 
shortly after midnight on June 5, 1968.

Mr. MC GANN stated that upon hearing these staeements 
regarding Senator KENNEDY’S being shot, many of the young 
females in the extremely crowded Embassy Room commenced 
crying and it became an extremely chaotic scene.

Mr. MC GANN advised he did not know SUMAN B. SUMAN 
nor did he rec*11 seeing «m abort tHe hotel on the night 
of June 4, 1968. Furthemiore, he has no xtfo:matxoi concern­
ing a possible conspiracy in the assassinate of Senator 
KENNEDY.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date October 102 1968

Mr. TERRY M. MC GANN9 Administrative Assistant to
California State Senator GEORGE R. MOSCONE advised at folOowt?

He resides at 4411 Del Rio Road, No. 8, Sacramento,
Caifornia. He stated he was not in Lot Angeles on June 4 
or June 5, 1968, but was in San Francisco working in the 
KENNEDY campaign headquarters in San Francisco. He stated 
he had no intention of going to Los Angeles, Califrrnil, and 
had no exposed any interest in going there to anyone. 
He has no idea how hi.s name might have been ISsted as a 
registered guest at the Ambassador Hotel, Los Angeles, 
Californil, June 4, 1968, alhnough it is possible someone 
in the KENNEDY staff thought he might go and had made a 
reservation for him. He advised he was the Northern Californil 
Coordinator for Senator ROBERT F. KENNEDY'S campaign.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date 10/3Z.e.a___ , ._____

JAMES EUGENE McGUIRE, 801 West Penrod Drive, advised 
that he is a traveling salesman for the Bukova Watch Company, 
630 Fifth Avenue, New York, New York. McGUIRE advised further 
that he was on a business trip to Los Angeles, California, in 
June, 1968. He said from June 3, t;o June 6, 1968, he was 
registered at the Ambassador Hotel in Los Angeles.

McGUIRE said he was in his hotel room watching tele­
vision at the time Senator ROBERT F. KENNEDY was shot.

MhGUIRE advised he has no information whatsoever con­
cerning a possible conspiracy in connection with this shooting 
of Senate KENNEDY. He advised further that he does not know 
SIRHAN B. SIRHAN and did not see SIJHAN on the night of June 4, 
1968.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date____ 9/27/68__________

1

Dr. JAMES V. MC HUGH, MD., 55 West Street, 
furnished the following information:

He and tore of hii frinndi, Mr. and Mrs. DONALD 
J. GEARY, also of Leominster, arrvved at the Ambassador 
Hotel, Los Angeles, Caaifornia, on the morning of June 5, 
1968. Eaalier that morning Senator ROBERT F. KENNEDY 
succumbed to wounds infliceed on the night of June 4, 1968. 
Since their arrival was several hours subsequent to the 
murder of Senator KENNEDY, neither he nor the GEARYs are 
in a positoon to make available any information about the 
murder.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date—92668_________
M. JO^HLC... MC KENZIE, Assistant Administrator. 

Brookside Hoosital, 2000 Vale Road, San Pablo, California, was 
interviewed in his office. He provided the foioowing information: .

Mr- MC KENZIE adrised that on June 4, 1968, he was'
a registered guest at the Ambassador Hooel, Los Angeles, Caifornia. 
He ^atei that at the time of the KENNEDY incident, he was in 
h'Vs-Co“ag® oIT:ch was on the nea. of tie ho^l grounds. He said 
he could provide no information of value regarding thvs incident, 
noting that he had not seen this crime take pl.aci and had not ' 
been in a positoon to obtain firsHnnd information regarding it.

Mr. MC KENZIE stated that he had not seen SIRHAN B. 
SIRHAN at any time during hvs stay in Los Angeles.’ Mr. MC KENZIE 
stated that he could provide absolutly no information of a 
positive nature regarding this crime.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION .

Date; 11/7/68

. • Mrs. RONALD MC LELLAN, 2200 Crooks Road, Troy, 
Michigan, advised that she and her husband RONALD arrived 
foom Hawaii at 11:00 p.m., June 4, 1968 and went directly to 
thei^room in the Ambassador Hotel, Los Angeles, .Caifornia. 
She said they stayed in their room and did observe what 
happened in the hotel on televisoon. She stated that 
neither- she nor her husband possessed any information con­
cerning a possible -conspiracy and neither were acquainted 
with SXRM B. SIRHAN. ■ ’ ■ ’ .
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FD.30> Rew. 1.|i.o.!|

Date_Otober_9_2968

JOHN B. MC MILLEN, Administrator, Sc ancis
Hosfital, Carlsbad, New Mexico, residence 1201 West 
Riverside Drive, Carlsbad, New Mexico, advisee that be • 
and his wife, along with their two chi!deen, ages seven • 
and nine, checked into the Ambassador Hotel, Los Angeles, 
California, on June 4, 1968, after spending the day of ; 
June 4, 1968, at the San Drego Zoo, San Diego, Caaxforniaa

MC MILLEN stated that he and his family were
in the lower hairroom of the Ambassador Hotel —com about , 
8:00 p.m. to 11:00 p.m. on June 4, 1968. He explained 
they were just observing the crowd and activity and : 
^tempting to pick out the celebritees for their children. 
MC MILLENf contnuued sometime between 10:350 p.m. and ; 
11:00 p.mo, the crowd was getting somewhat unruly, and 
the children were getting tieed, so they went back 'to : 
their room, which he btltevel was Room 128, located on 
the main floor or the mezzanine. MC MILLEN stated he 
later heard some noise and shouting coming foora the ;
lirectson of the lower bl:lrssom, and he assumed it was ;
the announcement that KENNEDY had won the election. ■
MC MLLBK al,Mhelil »' know SMUtor ROBERT KENNEDY ' 
had been shot until he turned on the televxsoon rhe .
foioownng morning. ■ ■■

MC MILLEN advised he did not recall seeing
SIM B. SIRHAN, and his picture™ ^t faailter to 
him when he later saw it on television and xn the 
newspapers.

MC MHiM concluded he had gone to Ios Angeles
Califsinia, at that time to attend a workshop being corn- 
ducted by the American College of Hostitll AdIamiltst:ilt:si,t.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

October 28, 19658
Date _________________________

KMO MC VAY, Duke Kahanamoku’s, International 
Mtrket Place, advised that he had held reservations at 
the Ambassador Hotel., Los Angeles, California, for 
June 4, 1968.

He further advised that alhhough he held 
reservations fir that date, he did not arrive at the 
Ambassador Hotel unnil June 5, 1968, after the assassin- 
atoon of Senator ROBERT F. KENNEDY. He said that he 
had been on a pleasure trip to New Orleans and had 
extended his stay for personal reasons-.

He said that he could furnish no informatooh 
in this matter.
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1

I
• I

J Dn)e November 5, 1968

JAMESS C. MC WHINNEY advised he is a bachelor and 
resides with his brother on a farm near Coal Valley where he 
assists with the farm work.

Mr. MC WHINNESY explained that for a number of years 
he has taken tours set up by a Travel Bureau Service to different 

■ parts of the United States. In June, 1968, he was on such a 
. tour, which took him to Los Angeles, California, and the group 

was registered at the Ambassador Hotel in Los Angeles for three 
days, which incuuded the day that ROBERT F. KENNEDY was assas­
sinated. Mr. MC WHINNEY recalls on the day before the assas- 
sinatoon,..which would! be June-4, 1968,the group went on a -tour

■• of the city of Los Angeles. He beleeves they returned to the 
hotel around 6:00 P.M. He had dinner and "hung around" the lobby 
because of - the excieernent and! on two occasions, saw ROBERT KENNEDY. 
However, the crovrd became so large that at lpproxielteyy 11:00 P.M. 
he ire-turned to his hotel room, where he went to bed. .

■ . Mr. MC WHINNEY observed the photograph of SIJHIAN B.
SIRHAN and stated he did not recaH observing him at the 
Ambassador Hotel while he was there, but added that he probably 
<did see SIRHAN B. SIRHAN because he was wandering mound in this 
crowd before he went to bed. When asked •SpefCiiclIly if he did 
observe SIRHAN B. SIRHAN, he answered, "No, I could not testify . 
to that.11 •
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/ FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION .

- ■ c . -November 8, 1968- • - . . , Pa*A_ , ___________

« FRED MMEDSM, Corn Products Company, International 
Plaza, Englewood Clifxs, New Jersey, furnished the following 
infomation: . . g

■ He was registered at the Anbassador Hotel, Los 
Angeles, California, on*June 4, 1968, and June 5, 1968. At. 
about.midnight on June 4, 1968, he and two other frinds were 
standing in the corridor just outside the Embassy Room Hennig 
to Senator KINNEDY talking. Because of the large crowd °
in the doorway, he could not see KENNEDY. The -two frends 
were BP* MORGAN andW HOLT, both employed by Corn ' -
Products Company, 731 Gaafxeld Avenue, Alhambra, Californil. 
From.where he was standing, he could see .swinging doors 
leading mvo the serving kitchen. •

He did not see KENNEDY leave the Embassy Room but 
next head’d some kind of disturaance in the serving kitc.heh. 
He did not hear any shots. He next saw two guards come out 
of the kicchen doors and block the entrance to the kitchen. 
Then a man clllOng for a doctor came running out. Next, 
an unknown woman, who he could not describe, ran through 
These kltcheo doors and said KENNEDY had been shot and she 
went.toward the lobby. He saw nothing suspicious and could 
not identify anyone else. ’
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

. Date. 10/17/68

1.

Mr. NEIL MICEIOTTA; 115 Dewey Avenue, Great Kills,
Staten Island, New York, advised telephonically that he was < 
at the Amhaasador Hotel on June 5, 1968 at 12:1.5 when Senator . j 
ROBERT F. KENNEDY was assassinated. Mr. MICEIOTTA stated | 
that he and his wife were in their hotel room at 12:15 A.M. • • j 
and they saw or heard nothing during their stay at the . . j 
Ambassador Hotel in Los Angeles that would be of value - | 
concerning, the investigation of Senator KENNEDY. He s-tated * , g 
that they.left Los Angeles on Junie 7, 1968. 1

Mr. MICELOTTA stated that his and his wife’s travel 
arrangements were handled by Coimerrial Travel Agency, 219.
Grand Street, New York, New York. He said that his home . 
teeehhone number is 356-4286 and .his offire. teeephone number 
is ST 8-7728.
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